
gang er der plads til 16 ekvi-

pager, men det tegner til, at 

der er rift om pladserne, så det 

kan ende med, at vi må spørge 

Bo om ekstra timer, nu må vi 

lige i gang. 

Det nye Spring  - Dressur star-

ter op udendørs allerede den 

3. april. For at få plads til hol-

det når indendørssæsonen 

starter til efteråret, bliver det 

nødvendigt at rykke lidt rundt 

på nogle hold. Den side af 

sagen kigger Maibritt på og I 

skal nok få besked i god tid. 

 

  

 

 

Hold da helt op, der sker no-

get på FRK! 

Tirsdag den 4. marts valgte 

vores staldmester gennem 1½ 

år at opsige sin stilling med 

fratrædelse den 7. marts. En 

sådant beslutning kunne sag-

tens ryste enhver rideklub, 

men ikke FRK! Igen oplevede 

vi medlemmernes opbakning, 

da det blev nødvendigt med 

selvudmugning. Nogle har 

grinet lidt af pris reduktionen , 

men lad det nu være, det vig-

tigste har været, at hestene er 

blevet passe og fodret. 

Men der er lys for ude. Man-

dag den 17. marts ansatte vi 

ny staldmester  - Jan Dannes-

boe  - som tiltræder den 1. 

maj. Jan er i/var i uopsagt 

stilling, så han kunne selvføl-

gelig ikke tiltræde før, når 

opsigelsesvarsel skal overhol-

des over for nuværende ar-

bejdsgiver. 

Når Jan er tiltrådt, laver re-

daktionen bag nyhedsbrevet, 

selvfølgelig en artikel om 

ham, men vi kan godt røbe, at 

vi glæder os. Jan har stort set 

passet heste i hele sit liv, avler 

selv inden for Dansk Varm-

blod og har således stor erfa-

ring med heste. Velkommen 

til Jan. 

Det er også lykkedes os at 

efterkomme et længe næret 

ønske hos springrytterne, om 

to gange træning. 

Bo har sagt ja til også at un-

dervise om torsdagen, hvor 

titlen på undervisningen bliver 

Spring  - Dressur. I første om-

Igen masser af nyt! 

Generalforsamling 26. februar 2008. 

Den nye bestyrelse valgt på 
generalforsamlingen ser såle-
des ud: 

Forretningsudvalg:  
Formand: Janne Jensen  
Næstformand: Anne Pedersen  
Kasserer: Susanne Andersen  
Sekretær: Christine Lunde 

Formand for Kæphesten: Gitte 
Kristensen  
Formand for Etablissements-
udvalget: Niels Godtfredsen  

Formand for Sportsudvalget: 
Merete Kruse Larsen  
Formand for Ungdomsudval-
get: Kristina Nymann  
Formand for PR-udvalget: Liv 
Johansen 

Forretningsudvalget holder 
møder hver måned.  
Den udvidede bestyrelse hol-
der møde hver 2. måned. 

Alle mødereferater fra de ud-
videde bestyrelsesmøder læg-

ges på FRKs hjemmeside og 
hænger i brochureholderen 
udenfor sekretariatet. 

Du kan finde fotos og kontakt-
detaljer på den nye bestyrelse 
på FRKs hjemmeside. 

Hvis du har input eller feed-

back til bestyrelsen, så kontakt 

os endelig! :-) 

Nyhedsbrev 

Nr 2/2008 

Vigtige datoer: 

 1-2. maj Kursus       Uffe 

Nietchke 

 1. maj Arbejdsdag 

 3. maj træningsstævne 

 10. maj Stævnekursus 

for de mindste 

 23/25. maj salg af par-

kering Rock Party 

 7. juni Ponygames 

 28. juni Pudsedag 

 Uge 27 Landstrænerkur-

sus 

 Uge 28 Landstrænerkur-

sus 

 14-18. juli               Ride-

lejr 2008 

 17-20 juli Burgerboden.  

Træf på Toppen 

 Uge 31 Landstrænerkur-

sus 

 Uge 32 Landstrænerkur-

sus 
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Anna b. Sørensen er 14 år og 

redet siden hun var 7 ½ år, men 

interessen for heste og ponyer går 

endnu længere tilbage: Annas 

mor kan nemlig fortælle, at Anna 

siden hun var lille altid viftede 

henrykt med både arme og ben, 

hver gang hun så en hest eller 

pony og at et af hendes allerfør-

ste ord var ”heste” ☺.    

Anna startede med at ride på 

skolehold på FRK i 2002 og 

første hest var ”Grete”. " Selvom 

Grete var stor, så syntes jeg, at 

hun var en rigtig dejlig hest at 

have med at gøre. Selv om man-

ge har sagt, at hun var noget sur, 

fortæller Anna glad. Men efter 3 

lørdage blev Grete solgt og nord-

baggerne ”Noller”  og "Friga" 

blev herefter Annas foretrukne 

ponyer at ride på. Da Anna havde 

redet i ca. 1år begyndte hun at 

ride 2 gange om ugen og ynd-

lingsponyen blev nu ”Picnic” – 

en gråskimmel på 9 år.  Men ak, 

en dag måtte Picnic aflives og 

Anna måtte se sig om efter en ny 

skolehest at dele gode rideople-

velser med. Valget faldt på grå-

skimlen ”Fairplay”, som hun 

også lånte en uge i sommerferien, 

hvor hun blev undervist af Janni 

Sommer. Det var også på Fair-

play,  Anna lærte at galopere, 

hvilket var et stort skridt for An-

na.   

Anna karakteriserer sig selv som 

en forsigtig rytter i sine tidlige 

rideår og det tog en vis tid, før 

hun kom ovenpå igen efter de 

første fald fra hesten og fik mere 

selvtillid som rytter, bl.a. til at 

galopere. Anna husker, at hun 

ofte gik op i den store ridehal 

efter endt undervisning og kigge-

de beundrende på de mere rutine-

rede ryttere og tænkte ”bare det 

var mig!”    

Anna red også på andre heste end 

”Fairplay”, fx ”Zar” og 

”Piccoline”, som var ”Picnic”s 

mor – en skimmelhoppe på 22 år. 

Anna blev mere og mere glad for 

”Picoline” og red hende oftere og 

oftere og blev også passer for 

hende. Anna nåede at være pas-

ser for ”Picoline” i ¾ år, så måtte 

”Picoline” desværre aflives på 

grund af tiltagende astma. Anna 

var meget ked af det, da hun 

havde knyttet sig meget til 

”Picoline” og var ikke i skole den 

dag, hun skulle aflives. Efter 

”Picoline” vendte Anna sig atter 

mod ”Fairplay” og red mest ham.  

Men så en dag kom der en ny 

pony til FRK, som hed ”Sika” – 

en stor hvid 1’er pony. Anna blev 

straks passer for hende og red 

hende også til undervisning. Efter 

½ år blev Sika solgt, da hun kun 

havde været lånt ud til FRK i en 

periode. Øv – så stod Anna igen i 

en situation, hvor hun havde 

knyttet sig til en pony - og mistet 

den igen…  

Så kom ”Coco” til FRK. ”Coco” 

var en hvid 2’er hoppe, som var 

blind på det højre øje. I starten 

var Anna lidt bange for hende på 

grund af øjet, men efterhånden 

blev hun rigtig glad for hende og 

fik et godt tag på hende. Der gik 

ikke lang tid, før Anna fik lov til 

at få halvpart på Coco. Anna gik 

nu over til enetimer og med Mai-

britts hjælp fik Anna lært ”Coco” 

at gå til biddet, lave schenkelvig-

ninger osv. Og anstrengelserne 

lønnede sig: Anna og ”Coco” 

begyndte at deltage i ministævner 

og klubstævner og med godt 

resultat: det blev til flere place-

ringer og rosetter i alle farver på 

LC niveau. Men lykken varede 

ikke ved: I efteråret 2006 blev 

”Coco” halt og dyrlægen konklu-

derede, at hun ikke kunne holde 

til at ride dressur længere, så 

”Coco” blev sendt hjem på 

”førtidspensionering” hos sin ejer 

i Ålbæk, hvor hun heldigvis har 

det godt og får besøg af Anna fra 

tid til anden.  

 Nu var gode råd dyre, men Anna 

så muligheder i den nye og unge 

skolehest ”Ellen” – en mørkebrun 

1’er hoppe, på 5 år. ”Ellen” kunne 

ikke så meget dressur i starten, så 

Anna gik i gang med at træne de 

grundlæggende ting og Ellen 

udvikler sig rigtigt fint, selv om 

hun ikke altid gider. Ellen har dog 

lært schenkelvigninger, traver-

sader, bagpartsvendinger og hun 

er begyndt så småt, at lære tra-

vers.  

 Arbejdet bærer frugt og Anna & 

”Ellen” har fået flere placeringer 

til klubstævner i LC2 og har også 

stillet op i LB1 + 2. Ellen har dog 

for nyligt stået stille i en længere 

periode, men er nu ved at være 

rideklar igen.   

Anna har gennem sin ryttertid 

redet mange forskellige ponyer og 

har lært en masse – selv om det 

også har været hårdt at skulle sige 

farvel til så mange søde ponyer 

og oplevelser gennem årene. An-

nas personlige ambition er at nå 

så langt som muligt og hun glæ-

der sig meget til sommer, hvor 

hun har fået lov til at få sin egen 

pony i konfirmationsgave.  

Afslutningsvis fortæller Anna, at 

hun er glad for være på FRK og 

bruger al sin fritid herude. Her har 

hun sine bedste venner og her er 

rart at være. Her slapper hun af og 

gør det hun kan lide: bruger sin 

sport, får motion og frisk luft, 

rider og hygger med hestene og 

vennerne.  

Anna blev interviewet af Christine 

 
 
Bonnevie_94@hotmail.com 
 

 

Anna og ponyerne! 
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I ugerne 27 –28 
31 og 32 

Landstræner-
kurser 

Ja, havde vi da bare kunne skrive, at 
det går helt planmæssigt, men AK! 
 
Som omtalt i sidste nyhedsbrev, har 
rideklubben sendt en anmodning til 
Frederikshavn Kommunes Folkeop-
lysningsudvalg om hjælp til udgiften. 
 
Men svaret var desværre ikke posi-
tivt, men heller ikke totalt negativt, 
Folkeoplysningsudvalget har ikke 
pengene i deres budget og henviser 
os til at søge Byrådet. 
 
Og det gør vi selvfølgelig også, men 
nu ryger vores tidsplanlægning sig en 
tur. 
 
Men vi tror at vi er enige om, at nye 
tagplader skal der til. Og det er brand 
ærgerligt. Havde vi søgt efter den 
gamle frederikshavnerordning, havde  
udgiften været omfattet af ordningen. 
 

Der er næppe mange idrætsforeninger 
som kan opstille et budget hvor 
270.000 kr er tjent ved frivillig arbejde 
(sponsorspringning, salg af parke-
ringspladser, pasning af burgerbod osv 
osv). 
 
Men bestyrelsen trækker selvfølgelig i 
arbejdstøjet og får skrevet de nødven-
dige breve. 

Anne Pedersen (kasserer) 
Susanne Andersen 
Susanne Nielsen 
Maibritt Petersen 
Jette Frehr 
Gitte Jensen 
Trine Rasmussen 
 
Er du endnu ikke medlem af 

Støtteklubben, kan du sag-

Gitte Kristensen blev på 

Støtteklubben Kæphestens 

konstituerende bestyrelses-

møde valgt til ny formand 

og har dermed fået plads i 

FRK’s bestyrelse. 

Øvrige medlemmer af Kæp-

hestens bestyrelse er: 

tens nå det. 

Det koster 100 kr for hele 

familien. 

Indbetales på konto  

9006 1300073529 

 

Hvad med det nye tag? 

Støtteklubben har fået ny formand! 

Salgsdag den 22. marts 2008 

FRK fik også mange rosende 

ord og initiativet, planlægnin-

gen og afholdelse af dagen. 

Nordjyske Medier aflagde også 

klubben et besøg og lavede en 

stor og flot artikel om salgsda-

gen. 

Om en af årsagerne til den 

manglende købelyst skyldtes at 

kong vinter havde valgt at vise 

sig netop i den weekend, ved vi 

selvfølgelig ikke. 

Og om arrangementet skal væ-

re en årlig tilbagevendende 

begivenhed ved vi heller ikke 

på nuværende tidspunkt. 

Men det var en rigtig god dag, 

så mon ikke! 

Hold da helt op hvor havde 

vi mange gæster den dag! 

For de som havde hest/pony 

til salg, var det selvfølgelig 

lidt ærgerligt, at de fleste var 

sælgere. 

Der var hele 28 heste/ponyer 

til salg, så der var nok at 

kigge på, og helt sikkert 

noget for enhver smag og 

pengepung. 

Side 3 

Nu er der 

igen frisk 

vand på alle 

folde. 



2008 har foreløbig været et rig-
tigt godt år for Chloé Beaufrere 
og ”Tikærsgårds Dirch” – senest 
med rigtig flotte placeringer til 
distriktsstævner i Hjallerup og 
Thisted i marts måned: LA5 (1. 
+ 2. pladser), LA6 (1. plads), 
PRI (2. plads) og hvor ”Dirch” 
også blev B-pony (dvs. kvalifi-
ceret til at starte landsstævner). 
Flot! 
 
Men hvordan er Chloe og Dirch 
nået så vidt?  
 
Redaktionen bag FRK Nyheds-
brevene har interviewet Chloe 
om hendes ”ridekarriere”:  
 
Chloé startede med at ride som 8
-årig fordi hendes kusiner red. 
Hun og lillesøster Christelle 
måtte dog ruste sig lidt med tål-
modighed, da der dengang var 
venteliste på ½ år på at starte på 
FRK! Første pony var nordbag-
gen ”Musse”, senere red Chloe 
både på ”Picnic”, ”Philiphine”, 
”Sara” ”Fandango”, ”Sheila” og 
”Hr Olsen”. Chloé fortæller, at 
hun red holdundervisning en 
gang om ugen hos Kristina Ny-
mand og at hun var en lidt pylret 
nybegynderytter, men det har 
vist fortaget sig siden…. ☺  
 
Chloé fik sin første pony ”La 
Cuna” i julegave, da hun var 12 
år.  ”La Cuna” var en pinto på 6 
år og en lille 1’er pony – og 

skulle deles med lillesø-
ster Christelle. ”La Cuna” 
blev dog byttet hos heste-
handleren til hoppen 
”Surprise” efter kun 1 
måned, da den havde dår-
lige bagben. ”Surprise” 
var primært en springpony 
og eftersom Chloé havde 
mest smag for dressuren, 
blev ”Surprise” med tiden 
gradvist overladt til Chri-
stelle, som er springrytter, 
og Chloé begyndte at se 
sig om efter en dressurpo-
ny.    
 
Ham fandt hun i starten af 
2006 i form af ”Dirch” – 
en smuk stor skimmelval-

lak (halv Connemara, halv 
Shagy araber) og det var kærlig-
hed ved første blik! Nu begynd-
te et spændende samarbejde 
mellem rytter og hest, som jo 
først skulle lære hinanden at 
kende. De fik en flyvende start 
og fik placeringer i hhv. LB og 
LA på distriktsplan. Senere blev 
det mere op ad bakke, da 
”Dirch” fik en skade og stod 
stille i 6-7 måneder.  
 
Det satte unægtelig Chloé og 
”Dirch” noget tilbage og da det 
kun gik langsomt fremad med 
genoptræningen, overvejede 
Chloé i en periode at sælge 
ham.   
 
Men så besluttede Chloé sig 
anderledes og begyndte at arbej-
de seriøst på at bygge ”Dirch” 
op igen og videreudvikle dem 
begge som ekvipage. I septem-
ber 2007 var de klar til at starte 
stævner igen og blev nr 4 til 
klubmesterskabet i dressur i 
november 2007. Og med Mor-
tens hjælp og støtte er det gået 
fremad lige siden og senest re-
sulteret i de flotte resultater i 
hhv. Hjallerup og Thisted.  
 
Med hensyn til fremtiden har 
Chloé & ”Dirch” kun året ud at 
ride i, da Chloé fylder 16 år i 
maj, så for Chloé gælder det om 
at stille op i så mange stævner 
som muligt og få nogle gode 
oplevelser sammen med 

”Dirch” de sidste 9 måneder. 
Næste store milepæl er deres 
første landsstævne i juni i Vi-
borg, hvor de planlægger at 
stille op i LA6, PRI og PRT.  
 
For Chloé er ridesporten noget 
helt specielt og består af mange 
faktorer: der er både ens egen 
udvikling som rytter og så ud-
viklingen sammen med ens 
hest/pony. Der er mange ting, 
der skal passe sammen, før det 
kan gå godt i fx konkurrencer. 
Det kan være hårdt at ride, men 
det også en pause, hvor man 
kan slappe af fra alt andet. Der-
udover er FRK et sted, hvor 
hun føler sig hjemme og har det 
godt i selskab med vennerne – 
hendes eget sted. 
 
Når Chloé kigger tilbage på 
sine egne ryttererfaringer og –
oplevelser har hun følgende 
gode råd til andre ryttere: 
 

 Rid seriøst – jo mere   seriøs 
du er, jo mere opnår du. 

 Rid med positivt sind og tro 
på dig selv 

 Sæt dig et realistisk mål 

 Gør stævner til en god ople-
velse – lige meget hvordan 
det går 

 Lær at styre dit tempera-
ment! 

  
 
 
Chloé blev interviewet af Christine 

 
 
    
 
   
 
 
 
 
 

 

Portræt af Chloé og Dirch! 
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år   - det tror kokkene. 

Apropos kokke, enhver gæ-

stekok er yderst velkommen 

i køkkenet. 

Kæphesten har også modta-

get forespørgsel på, om hyt-

ten nu også åbner om torsda-

gene! 

Ja selv om Bo nu viser, at 

han har aner fra vikingeti-

den, følger ”hytten” altså 

ikke trop. 

 

Sidste år åbnede hytten pri-

mo maj måned, mon ikke 

det bliver hen ad samme tid i 

Og det ville da helt sikkert 

være dejligt, men det kræ-

ver, at der er nogen som vil 

være ildsjæl på denne uge-

dag! Kontakt gerne Gitte 

eller Anne. 

Hvornår åbner hytten? 

Ministævne den 9. marts 2008! 

ser lige fra holdridning m/
vejleder til LC2, en klasse som 
der også dystes i til udvidede 
klubstævner.  Ud over dressur 
bød stævnet på en enkelt 
springklasse. 
 
Konkurrencen var selvfølgelig 
”hård” og dommeren brugte 
størstedelen af karakterskalaen, 
men der var præmie til alle 
deltagere i form af påskeæg, og 
selvfølgelig det som tæller al-
lermest, rosetter til alle placere-
de ekvipager. 
 
Inden stævnet sluttede fik vi så 
oven i købet den glædelige 
nyhed, at en af klubben mange 
dygtig ponyryttere, Chloé 
Beaufrere på Tikærsgårds 
Dirch, havde opnået kvalifika-
tions til B-stævner, ved di-
striktsstævnet i Thisted. (se 
særskilt artikel) 

 
Endnu engang blev det en fan-
tastisk søndag for Frederiks-
havn Rideklub, endnu engang 
beviste vi, at vi er en klub med 
stor bredde. 

Søndag den 9. marts havde 
Ungdomsudvalget inviteret 
klubbens medlemmer til 
Ministævne. En betegnelse 
som heldigvis ikke afspejler 
deltagerantallet. Et Mini-
stævne, er et stævne for 
klubbens mindst rutinerede 
ryttere, hvor der er slækket 
på krav til fx påklædning, 
men hvor alle deltagere får 
en bedømmelse af stævnets 
dommer. 
 
Det var en helt forrygende 
dag, ikke mindre end 51 
ekvipager var tilmeldt. Det 
er rigtig dejligt og viser, at 
der ikke er grund til bekym-
ring for Frederikshavn Ride-
klubs fremtid.  
Der var hele dagen mange 
tilskuer langs barrieren i 
ridehallen. 
Stævnet bød på dressurklas-

Side 5 

Så springes der 

udendørs! 

 

Hver tirsdag 

og torsdag 

 

Der arrangeres træningsstævne  

LØRDAG DEN 3. maj 2008 

 

Inden skal der gøres klar, så der er 

arbejdsdag den 1. maj 2008 

Vi er i gang med at opdatere 
 

www.frederikshavnrideklub.dk 
 

Hvis det er længe siden du har besøgt den, 
vil du opdage at der er mange nye billeder 

og artikler. 
 
 



For snart to måneder siden flyt-
tede familien Hougård ind på 
FRK, og flyttede ind er vel det 
mest passende udtryk, for som 
det blev bemærket er det ikke så 
ofte, at nogen kommer med fem 
heste og egen staldpasser. Fami-
lien Hougårds indflytning er dog 
noget som alle på FRK glæder 
sig over. Thomas, Rasmus og 
Sofie tilhører nemlig den abso-
lutte ungdomselite indenfor 
dansk hestesport, både på spring- 
og dressursiden. Af resultater 
kan det fx nævnes, at Sofie i 
2007 med ponyen Simon blev 
nordisk mester individuelt, og 
var med til at vinde guld for 
hold. Rasmus har deltaget ved 
EM, og har gennem de seneste 
fem år været placeret i top 5 ved 
DM. Thomas har flere gan-
ge været med juniorlandsholdet 
til EM, og har senest været til 
DRF's repræsentatnsskabsmøde 
for at få overrakt en pris, fordi 
han var den mest vindende juni-
orspringrytter i 2007. Men ud 
over alle de fantastisk flotte re-
sultater kan man ikke komme 
uden om, at Thomas, Rasmus og 
Sofie alle tre er ganske alminde-
lige unge mennesker, som går i 
skole og må svede over afleve-
ringer og lektier som enhver 
anden. Sofie går i 7. klasse på 
Privatskolen i Frederikshavn, og 
skal d. 27 april konfirmeres. Hun 
rider til daglig de to ponyer Dor-

nika B og Dornick Son. Begge 
ponyerne går landssævner, 
og Sofie er en del af A-truppen 
til ponylandsholdet i dres-
sur. Rasmus går i 9. klasse på 
Privatskolen, og rider til daglig 
springhesten Mona Li-
sa. Thomas går på andet år han-
delsskolen, og han rider de to 
heste La Kendra og Make My 
Day. Men tilbringer man bare 
en lille smule tid i selskab med 
familien Hougård finder man 
straks ud af, at mor - Helle - er 
rygraden i hele foretagendet. 
Helle koordinerer opsadling og 
tider, og dette foregår of-
test mens snakken går lystigt - 
og koordinering skal der til. 
Senest blev dette demonstreret, 
da drengene i weekenden d. 4-
6/4 skulle deltage ved et inter-
nationalt stævne i Belgien med 
tre heste, og Sofie ved et lands-
stævne i Vejle med begge pony-
er. Familien Hougård er altså en 
familie med gang i, og de er alle 
fuldstændigt dedikeret til spor-
ten - dette gælder ikke mindst 
mormor Poula, som ofte har 
været at finde på rideskolen.  
  
Familien Hougårds indtog på 
Frederikshavn Rideskole vil 
givet  bringe en masse godt med 
sig. Blandt andet forøger Tho-

mas, Rasmus og Sofie antallet 
af topryttere, som rundt om-
kring i Danmark - og i resten 
af Europa - er med til at marke-
re FRK ved de allerstørste 
stævner. Ikke mange rideklub-
ber kan nemlig bryste sig af at 
have flere potentielle lands-
holdsryttere, samt flere DM-
deltagere, end hvad der kan 
tælles på en hånd. Så Thomas, 
Rasmus og Sofie er med til at 
understrege FRK's position som 
en rideklub både for bredden og 
for eliten.  
  
    
 
   
 
 
 
 
 

 

Velkommen til familien Hougård! 
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Nyhedsbrev 



Parkeringsvagter søges! 

 
Vagterne starter fredag 
den 23. maj kl ca 12-24 
og igen lørdag, samme 
tidsrum. 
Oprydningen er søndag 
fra kl 10-12. 
 
Vi håber at du er frisk på 
at hjælpe. 
 

Sædvanen tro, det vil sige 
som de foregående 3 år, 
sælger FRK parkeringsplad-
ser ifb med Rock på Kniv-
holt.  
 
Ud over at sælge parkerings-
pladserne sørger vi for op-
rydning og slutrengøring af 

pladserne søndag formiddag. 
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23, 24 og 25 maj 2008 

Redaktionen bag nyhedsbrevet har modtaget en meget 

flot artikel, omhandlende vores dejlige tur til 

hingstekåring i Herning. 

 

Men, den er alt for flot og med rigtig mange billeder, så 

det har været umuligt at sætte den direkte ind i  

nyhedsbrevet. Den er kopieret med, derfor mangler 

sidetal og nyhedsbrevets design. 
 



Burgerboden skal igen passes af FRK  -  

ingen gør det bedre! 
 

Frederikshavn Rideklub har de to seneste år passet burgerboden ifb med Træf på Toppen, 
og hvert år tjent en pæn skilling til klubben, sidste år 36.000 kr. Penge som vi simpelthen 
ikke kan undvære, og slet ikke med udsigt til ekstraordinær udgift ifb med udskiftning af 
tagpladerne i den store ridehal. 
 
Vi er i år tilbudt en endnu bedre kontrakt, men den kræver til gengæld også lidt flere hæn-
der. Bestyrelsen ønsker med denne lille information, at appellere så inderligt til samtlige 
FRK’er, vi har virkelig brug for jer. Alle fra 12 år og opefter, kan sagtens magte tjanserne, 
som omfatter: (de med * kan snildt udføres af de yngste) 
 
Vask af tomater*   Ristning af boller*    Opfyld af  varer* 
Skære tomater   Smøre boller m/dressing*  Klappe burgere sammen 
Stege bøffer    Stege pomfrits   Salg af burgere 
Salg af øl/vand   Afregning med TPT   0prydning foran teltet 
Afhentning af varer på lager  Optælling af penge   Renholdelse af disk og  
          ”køkkenborde” 
 
Sidste år leverede rideklubben 640 timers arbejde fordelt på 54 hjælpere. Med den nye 
kontrakt må vi forvente at skulle levere 800 timer, men forventer til gengæld at tjene 
60.000 kr til klubkassen. 
 
Lad os stå sammen om at få passet boden, vi garantere det bliver sjovt.  
 
Man kan sagtens melde sig holdvis til bestemte vagter. Os som har været med før, fylder 
selvfølgelig vagtskemaet ud, ingen bliver alene om ansvaret. (vi bliver forhåbentlig heller ikke alene) 

I den store ridehal er der hængt skema op for alle dagene, skynd dig/jer at skrive på. Ud-
fyld derefter nedenstående skema, som afleveres i den hvide postkasse ved kontoret. 
 
   På forhånd tusind tak 
    Bestyrelsen 

Træf på Toppen  - kom og hjælp 

I uge 29 

 
 

Træf på toppen  - kom og hjælp i dagene 17– 20 juli. 
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